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Geachte leden van de Raad, 

Vanochtend stond in dagblad De Limburger een artikel met als titel ‘Transparantie via Facebook’. 

Wij hebben hierop als volgt gereageerd: 

‘Er ligt geen geheimhouding op de genoemde dossiers. Punt is dat de gemeente wacht op de 
indiening van de definitieve voorstellen door de initiatiefnemers. Om de Raad in positie te brengen 
en deelgenoot te laten zijn van de vorderingen in deze dossiers, beleggen we 
informatiebijeenkomsten. Uiteraard gaan de initiatiefnemers ervan uit dat deze onrijpe informatie 
vertrouwelijk is. Als de plannen klaar zijn, wordt direct een persconferentie belegd waardoor deze 
openbaar worden. Volgens goed gebruik wordt de Raad hieraan voorafgaand als eerste 
geïnformeerd. We hanteren hierbij de gouden regel dat het aan de initiatiefnemer is om zijn 

plannen  publiek te maken.  

Zo vindt er dinsdag a.s. een persconferentie plaats over Croix de Bourgogne. Het College zelf is op 

dit moment nog in afwachting van de stukken. Dat spreekt boekdelen. 

Aan de plannen rond De Leeuw wordt nog steeds gewerkt. Onlangs heeft Hessel Meyer in een 
persconferentie zijn plannen met betrekking tot de Polfermolen in een persconferentie toegelicht, 

na de Raad eerst te hebben geïnformeerd.’ 

Hopende u hiermee voorlopig voldoende te hebben geïnformeerd, 

hoogachtend, 
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